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Tisztelt Elnök Asszony!

"S' ,=

	

jlés Hivztaln

«<.

	

2007 pPR 16.

Írásbeli kérdés

„Léket kapott a zászlós hajó?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Dr. Lamperth Mónika önkormányzati és területfejlesztési miniszterhez . A
kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!

A 2006-os országgyűlési választási kampányban Önök nagy hangsúlyt fektettek, a papírokon
lévő ország építő programjuk propagálására . Többször, több fórumon is elhangzott, hogy
bizonyos területeken kiemelt, egyedi elbírálású projektekre lesz lehetőség . Ezek a területek,
illetve projektek, elsősorban az ország meglévő, de intenzív fejlesztésre váró potenciáljának
kiaknázását szolgálták volna az Önök megfogalmazása szerint .

Választókörzetemben, Hajdúszoboszló az ország egyik kiemelt jelentőségű turisztikai és
gyógyhelyi központja. Az elmúlt években komoly előkészítő, és tervező munka folyt, hogy a
majdan megnyíló európai uniós forrásokat felkészülten, kész tervekkel tudja fogadni a város .
A város lakóinak bizakodását folyamatosan azzal táplálták, hogy a turisztikai és gyógyhelyi
fejlesztések országosan elsőbbséget élveznek, és úgynevezett zászlóshajó projektek keretében
kiemelt finanszírozással, a regionális forrásoktól elkülönítve kapnak majd támogatást az uniós
forrásokból . 2005 őszén illetve 2006 tavaszán újhelyi István, a tárca jelenlegi államtitkára
több alkalommal is tett ilyen tartalmú nyilatkozatokat a hajdúszoboszlói városi televíziónak,
illetve jelöltjük kampányújságjában is megjelentek ilyen fejlesztési ígéretek .

Az előkészítés folyamán, Hajdúszoboszlón közel 12 milliárd forint értékű projekt-csomag
került összeállításra, bízván a kiemelt támogatásban. Ezek a fejlesztések egymásra épülve
szerves egységet képezve erősítik a város idegenforgalmi potenciáját, hozzájárulva ezzel
hazánk turizmushoz kapcsolódó bevételeinek növeléséhez .



A közelmúltban megjelent Regionális Operatív Programok, az Ön Parlamentben adott válasza
és Újhelyi István államtitkár, a legutóbb Debrecenben az utazás kiállításon adott nyilatkozata
mind azt mutatják, hogy a zászlós hajó projekt „léket kapott", a fejlesztések kiemelt módon
történő finanszírozására nem kerül sor.

Mindezek alapján kérdéseim :

1 . Számíthatnak-e a hajdúszoboszlóiak arra, hogy mégis lesz kiemelt, a regionális
forrásokon felüli támogatás? Ha igen, mely évben vagy években nyílik erre lehetőség?

2. Ha mégsem lesz kiemelt támogatás Ön a jelenlegi finanszírozási rendszerben, ahol az
elérhető támogatási maximum, egy -egy projekt esetében 500 millió és 1 milliárd
forint között változik, hogyan tart megvalósíthatónak egyenként, három-öt milliárd
forintos beruházásokat?

Budapest, 2007. április 16 .
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